

HKUST Staff Association News (12 Feb 2018): Latest Activities and Offers | 科大教職員會會訊 (2018年2月12日) : 最新活動及優惠

Staff Association HKUST


Mon 12/02/2018 17:30

To:staff-association-news-list@ust.hk <staff-association-news-list@ust.hk>;

Cc:sa-associatemembers@lists.ust.hk <sa-associatemembers@lists.ust.hk>; Staff Association HKUST <staff@ust.hk>;


=== If the picture fails to load, please click [here](#) for details about **HKUST Staff Association News (12 Feb 2018)**

如未能下載圖像，請按[這裡](#)瀏覽有關科大教職員會會訊(2018年2月12日)的詳細內容====




HKUST Staff Association

香港科技大學教職員協會




Newsletter Issue: 12 Feb 2018




Latest News

- [Thanks for your support to Xmas Party 2017](#)
聖誕聯歡會2017
- [Lunch Sharing Session for Men \(Feb 13\)](#)
智在星期二(2月13日)
- [PaMaWork@UST \(Mar 1\)](#)
家長加油站(3月1日)
- [Service Visit to the Haven of Hope Hospital on Mar 17: Recruitment for Volunteers \(Register by Mar 1\)](#)
探訪靈實醫院(3月17日): 義工招募(3月1日截止報名)
- [Garage Sale on Mar 10: Appeal for Volunteers for Charity Sale](#)
舊貨新賣活動(3月10日): 招募義工



Interest Group and Teams


- [Leather Crafting Class in March \(Register by Feb 28\)](#)
三月份皮革班(2月28日截止報名)
- [\[Reminder\] SA Interest Classes and Sports Teams Recruitment for Spring 2018](#)
[溫馨提示] 教職員興趣課程及小組招募 2018春季



Special Offers

[The Latest Offers for Staff & SA Members](#)
同事及會員優惠


Check the link above for various offers updated from time to time
各類最迎新優惠請瀏覽以上連結(不時更新)




Campus News

校園資訊

- [Kids@UST Science and Mathematics Workshop - Apr 2018 \(Register by on Mar 2\)](#)
小朋友@科大—科學/數學工作坊 - 2018年4月課程(3月2日截止報名)



Join Us



Contact Us

Website 網站: <http://staff.ust.hk/index.html>
Inquiry 查詢電郵: staff@ust.hk